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Protokoll från handikapprådets sammanträde 2007-10-08 
 
 
Närvarande:   
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Tjänstemän Siw Lideståhl avdelningschef 
 Christina Strömbäck enhetschef Farsta strands 

gruppbostäder 
 Lisbeth Fröjd utvecklingssekreterare 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 Malin Hermansson skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 Camilla Tann skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 
 
 
 
Justerare:   
 

2007-10-10 Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
Justerare:   

2007-10-10 Blazena Westerlund 
 
 
 
Sekreterare:  

 Pia Sundqvist 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 
 Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.  
  
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. Påpekades att sluttiden kl 17.00 för rådets sammanträden 

ska anges i kallelsen. 
  
§ 3 Val av justerare och tid för justering 
 Till justerare utsågs Kerstin Järneberg och Blazena Westerlund. Justering sker 

onsdag 10 oktober på Lingvägen 100. 
  
§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde 
 Protokoll från sammanträdet 2007-09-10 anmäldes. 
  
§ 5 Ärenden från nämndsammanträdet 2007-09-20 
 Inget fanns att rapportera. 
  
§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet 2007-10-16 
 Inga synpunkter framfördes på något av ärendena till nästa nämndsammanträde. 

 
På rådets uppmaning kommer anmälningsärende nr 15, Sammanställning av 
avvikelser i hälso- och sjukvården 1 januari – 30 juni, att skickas till rådets 
ledamöter. (Anmälningsärenden utsänds som regel endast till nämndens ledamöter 
och ersättare.) 

  
§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för omsorg om 

funktionshindrade 
 a) Fråga från föregående sammanträde: Gruppboende ur ett brukarperspektiv. 

Christina Strömbäck, enhetschef vid Farsta strands gruppbostäder, och Lisbeth 
Fröjd, utvecklingssekreterare, berättade om det kvalitetsarbete som pågår inom 
avdelningen, med utgångspunkt från de frågeställningar som Blazena Westerlund 
och andra ledamöter i rådet tidigare har tagit upp. Bland annat diskuterades 
utmaningen att utforma och genomföra rättvisande brukarenkäter, samt gode mäns 
roll när dessa enkäter ska besvaras. 
 
På förslag från Lisbeth Fröjd kommer Blazena Westerlund, som själv har uppdrag 
som god man, att träffa enhetschefer och andra berörda för ett samtal om gode mäns 
uppgifter och om möjliga utformningar av brukarenkäter. 
 
b) Budget 2008: Siw Lideståhl redogjorde för innehållet i förslaget till budget 2008 
för Stockholms stad avseende insatser för funktionshindrade (se bilaga).  
 
c) Ove Martinsson redogjorde för det möte som han, Vivi-Anne Emanuelsson och 
Agneta Hagström haft med Michael Boström för genomgång av ritningarna över 
förvaltningens nya lokaler i Farsta centrum. I ett senare skede kommer hela rådet att 
få möjlighet att framföra sina synpunkter på utformningen av de nya lokalerna, med 
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utgångspunkt från olika tillgänglighetsaspekter. 

  
§ 8 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor förekom. 
  
§ 9 Nästa sammanträde 
 Rådets nästa sammanträde hålls måndag 5 november. 
  
§ 10 Sammanträdet avslutas 
 Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


